
Dagsorden samt referat

Torsdag d. 21.februar 2019 kl. 19.00 til 21.30

Deltagere:
Medlemmer institution:
Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus
Inge Mikkelsen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus
Helle B. Meisner, stedfortræder, Nim Skole og Børnehus
Mette Løgstrup, medarbejderrepræsentant, Daginstitution Nim
Lissy Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole

Medlemmer forældresiden:
Brian Jensen, formand
Mette Grove Andersen, forældrerepræsentant
Mette Hoff, forældrerepræsentant
Jesper Iversen, forældrerepræsentant
Mette Harder, forældrerepræsentant

Afbud fra:
Iben Schneevoigt, suppleant
Malika Lynggaard Uth, forældrerepræsentant
Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant

 

Emne Hvem tid Referat

Dagsorden

1. Godkendelse af referat og punkter til 
eventuelt

Fmd. Godkendt

2. Elevrådet (15 minutter) IM Afbud fra elevråd
Inge refererer fra møde med elevråd vedr. 
madordning. Godt møde-god oplevelse for alle 
parter.

Birte fra køkkenet foretog få ændringer i menu- der 
blev lyttet til eleverne.

 3.Meddelelser fra skoleleder, 
dagtilbudsleder, medarbejderrepræsentanter 
og formand 

IM
LS

30 min. LS: 
Personalia.
Klyngedage. God opstart

Berings- Horsens bedste idé- invitation til 
innovationsevent?

Sundhedsplejen- drøftelse vedr. svære temaer og 
kommunikationen mellem forældre og 
sundhedsplejersken.

IM:
Særlig kost- orientering om at forældre kan bede 
om særlige hensyn i kosten jvf. kommunale 
kostpolitik til deres barn- bestyrelsen har godkendt 
dette.



IM referer til interview med personale vedr. nye 
læreplaner
Personalet tilfredse med:
- Leg skal fylde mere
- Mere fokus på pædagogikken i de daglige rutiner
- Arbejde efter børneperspektiv

Personalet oplevede at de skulle blive bedre til:
- Kommunikation/information til forældre i 
ydretiderne
- Oftere at danne mindre grupper af børn

Lissy:
-Skolens evalueringsplan fremlagt
-LS´s rolle i forhold til at understøtte udfordrende 
opgaver i hverdagen
-En del fravær i personalegruppen grundet alm. 
sygdom - fylder i hverdagen

Mette:
Faglige fyrtårn Mette & Inge har været afsted.
Nye børn

Formanden:
Dialog med formændene i de andre bestyrelser-
21.marts fællesmøde mellem bestyrelserne i 
klyngen

 4. Præsentation og dialog med 
byrådsmedlem

LS 15 min. Dennis Hansen
Fortæller kort om hvem han er- hvad han arbejder 
med.
Optaget af lokale råderum- opgaverne løses 
decentralt
Fokus på trivsel, samarbejde på tværs
Alle børn, bidrage til fællesskabet, blive så dygtige, 
som de kan
Fokus på børn og stress - andre evalueringsformer

Budget 2019- fokus på:
-Initiativer til at flere skal cykle og gå i skole
-Røgfrie skoler
-Trivsel blandt elever

- Folkeskoledag september- inviteres alle 
interessenter - dialog om fremtidens folkeskole i 
Horsens
Lissy fremhæver væsentligheden af at fagfolk kan 
deltage fra alle skoler.

Spørgsmål vedr. fokus på lærernes trivsel contra 
inklusion og økonomi.
Dennis anerkender, at der skal være fokus på 
dette.

Paragraf 16 B - nyt Folkeskoleudspil
- Muligt at konvertere til to-lærertimer m.m.
- Pt. høringsfase- det er for tidligt at melde 

ud.
- Politikerne tolker pt. på udspillet

Spørgsmål vedr. opgradering af faglokaler i forhold 
til fag som er prøvefag.



 5. Redegørelse for læreplaner, hverdag og 
indhold i SFO ved Ulla og Lars 

LS
US

20 min. Mål og indholdsbeskrivelser (læreplaner)
US redergør for arbejdet med disse beskrivelser.
Ny skabelon, som der arbejdes i.

SFO
50-60 børn- pt.54- varierer lidt
4 pædagoger + pæd.stud pt
2 pæd.medhjælpere

Årshjul udarbejdes årligt
US beskrivelse af hverdagen i SFO, dagsstruktur, 
aktiviteter m.m., samarbejde med frivillige i 
lokalsamfundet samt forældre.

 6. Økonomi i dagtilbud og skole. Status og 
drøftelse af strategi i forlængelse af sidste 
møde 

LS 20 min. Opsummering fra sidste møde:
IM: Forventede underskud i 2019- 12 %- en del 
overført fra 2018
Årsag: Lave børnetal 
Udfordring at dække den lange åbningstid.
Dagtilbudschef er orienteret.
LS: Økonomi der pt hænger sammen. 
Ekstra puljer falder væk.
2019/20 en opgave der er lige så stor som i år- 
vurderingen er, at det er udfordrende at undvære 
flere medarbejdere.
Det vil betyde oparbejdning af et underskud.

Drøftelse af strategi:
Fokus på grundtildelingen fra kommunen som 
tidligere behandlet. Drøftelse af hvordan 
bestyrelsen får dette tema på dagsordenen hos 
politikerne.
Hvilke bæredygtige løsninger kunne man finde? 
Bestyrelsen beslutter at skrive en opfølgende mail 
til Lone Ørsted.

 7. Redegørelse for resultater i forløbet ”vi 
lærer sprog” i dagtilbud 

IM 15 min. IM:
Baggrunden Nims 3-årige har tidligere klaret sig 
under gennemsnittet sprogligt. 

Resultaterne af dette projekt er flotte- en markant 
positiv udvikling for vores børn.

 8. Drøftelse af bestyrelsens anbefalinger i 
forhold til trafikregulering uden for 
multihuset. 

LS 1 min. LS orienterer
Tom, serviceleder- han vil gerne lukke og åbne 
bommen 7-14.30.
Mangler pt nøglekasse til brandvæsenet. 

obs. på sikkerhed i forhold til cyklister.
 9. Planlægning og overvejelser i forhold til 
årsmøde og møde med bestyrelserne fra 
Lund og Brædstrup.

2 min. Fælles bestyrelsesmøde d.21.marts
Opfølgning på punktet overgange mellem skolerne.

Årsmøde: LS kommer med udspil til indhold
EVT. Husk opfølgning på maden til årsmødet.

Punkter til kommende møde - SFO:


